
بالانتقال المتعاملين، سنقوم  تجربة  وتعزيز  لتحسين  المتواصلة  جهودنا  إطار  في 
لنظام دفع جديد بدءاً من 19 نوفمبر 2022. 

وفي نفس السياق سيكون هناك توقف لمدة ساعتين من العاشرة مساءً يوم 
الجمعة 18 نوفمبر لصباح اليوم التالي وخلال هذه المدة سيكون نظام الدفع غير

متاح.

يرجى العلم : أن نظام الدفع الجديد لن يدعم بطاقات الدرهم الإلكتروني، تماشياً
الأرصدة استرداد  يرجى  لذا  الإلكتروني.  الدرهم  المالية في وقف  وزارة  قرار  مع 
المتبقيـــة مـــن خـــلال البنـــوك المصـــدرة لبطاقــــات الدرهــــم الإلكترونــــي قبـــل 

30 نوفمبر 2022 .



In the continuation of enhancing our customers experience, we will be 
upgrading to a new payment system on 19th November 2022.

As such there will be a 2 hours downtime starting from November 18th, 2022 
at 10:00 pm till the following morning during which the payment system will 
be unavailable.

Kindly note: that the new payment system will not support the Dirham cards, 
in line with the decision of Ministry of Finance to discontinue Dirham.Kindly 
redeem the remaining balances from your Dirham cards through the issuing 
banks before November 30, 2022


